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JEGYZoKol§YV
Készült: 20l6.június 23-ánaZalaMegyei Közgyűlés Hivatala (Megyehaza) Zalaegerszeg, Kosztolányi

u. 10. szám alatti fszt. 5. számű terem

Tárgy: a ZaLaMegyei Epítész Kamara Eves Taggyúlése.

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.

Tervezett napirend:

1) Elnöki megnyitó
(levezető elnök, jegyzőkönyvv ezető és hitelesítők megválasztása)

2) Elnöki beszámoló
3) 2016. évi költségvetés beterjesztése
4) Felügyelő Bizottság beszámolója
5) Beszámolók és a 2016. évi költségvetés jóváhagyása
6) Alapszabály-módosítás
7) Felügyelő Bizottság váIasztása a Jelölő Bizottság előterjesztése alapján
8) Egyebek

Elnöki megnvitó

kocsárdi István
Megállapítja, hogy a 9{ órakor kezdődő taggyűlósen, a megielent tagok szétma nem éri e| az 50 oÁ-os

résivéteii arányt, így a taggyűlés határozatképtelen, a taggyűlést a meghívóban jelzett 10@ órára összehívja.

kocsárdi István
10@ órai kezdettel a taggyűlést megnyitja.
A 10@ órakor megismételt taggyűlésen a tagok l}Yo-anak részvétele szükséges, jelenlegi aktív
taglétszámunk 171 fo, így a jelenlévő 21 fővel a taggyúlés hatarozatképes.

Közli, hogy a taggyűlésről kivonatos jegyzőkönyv készül.

Levezető elnöknek javasolja Izer Nándort.
A taggyűlés levezető elnöknek Izer Nándort egyhangúlag elfogadta.

Izer Nándor:
A jegyzőkőnyw vezetésére felkéri Beck Ritát,kéri szavazzákmeg.
A jegyzőkönyv vezetésére Beck Ritát a taggyúlés egyhangúlag elfogadta.

A jegyzőkönyv hitelesítésre felkéri Kercza Józsefet és Trajer Ferencet.
A jegyzőkönyv hitelesítésére a fent jelölt személyeket a taggyűlés egyhangúlag elfogadta.



Szavazatszrámlálónak (a Felügyelő Bizottsági tagok vá|asztásáútoz) javasolja Tóth Ida és Hanke Zsőfia
kamarai tagokat. Szavazatszámlálónak a két jelöltet ataggyűlés egyhangúlag elfogadta.

Izer Nándor:

Javasolja a napirendi pontok kiegészítését az alábbiak szerint (a meghívóból kimaradt azEtikaÍ-fegyelmi
Bizottság beszámolój a) :

1) Elnöki megnyitó
(levezető elnök, j egyzőkönyvvezető és hitelesítők megválasáása)

2) Elnöki beszámoló
3) 2016. évi költségvetés beterjesáése
4) Felügyelő Bizottság beszámolóia
5) Etikai-Fegyelmi Bizottság beszámolója
6) Beszámolók és a 2016. évi költségvetés jóvráhagyása
7) Alapszabály-módosítás
8) Felügyelő Bizottság választása a Jelölő Bizottság előterjesáése alapján
9) Egyebek

A tagg$ilés a módosított napirendet egyhangúlag elfogadta.
Felkéri Kocsárdi István elnök urat a beszámoló meglartására.

Kocsárdi István:
Megkéri a jelenlévőket, hogy 1 perces néma felállással emlékezzenek meg atavalyi évben elhunyt kamarai
tagta.

Czigány Sándor (t 2015)

Elmondja, hogy az elnöki beszámoló a kiküldött taggyűlósi meghívó mellékletét képezi, csupán néhány
gondolattal egészíti ki.
Nehéz éven vagyunk túl. A NAV inkasszóval levett bankszámlánklól több, mint 5 millió forintot az általuk
jogsértőnek vélt dolog miatt. Tájékoztatlaataggyűlésen részt vevőket, hogy a Kúrianál yanazügy jelenleg,
felülvizsgálatra.
A ZÉK2015 . évi gazdálkodása alapvetően ekörül forgott, illetve ennek kapcsán volt egy névteien bejelentés
a Minisáerelnökség felé, aki aKamara csődjét jelezte, felúgyelő biztos kirendelését szorgalmazta, - nem
tudva, hogy ezjelentős anyagi terhet jelentene Kamaranknak * azonban a bejelentést a Miniszterelnökség
me gaIap o zatl annak ta!álta.

Előadja a2016. évi költségvetés tervezetet (mellékelve). Láthatő, hogy a 2015. évi Miniszterelnökségi
támogatás összege novemberben érkezett meg. A támogatással majdnem az előző évive1 megegyező
tartalékamaradt ZEK-nek. A 201 5. évi pályazathoz kapcsolódó elszámolást beküldttik, de csak egy e-mailt
kaptunk Füleky Zsolt levelének mellékletével arról, hogy a beszámolót szakmai szempontból elfogadták.

Az idei évben is pályáztunk (a./4. pont), a páIyázatunkat be is fogadtrák. Tanulmányútra is terveztünk
kiadásokat, a velencei Építészeti Biennálére utazással és szállással.

Kercza József:
É" *"gpóbábk buszt szerezni.

Kocsárdi István:
A Zala V o l án IJ tazási Iro dától kértüírk ai án|atat e gyel őre.

Kocsárdi István:
A NAV bírság fennmaradó részével együtt 14 millió forintos kiadasunk lenne a 16 millió forintos bevétellel
szemben.
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2015. évben a. a.l2.vonalon túl volt tervezve a bevételünk a FEB akkori kérése alapján.Idén nem tervezünk
túl semmilyen szolgáltatást, hozzákell igazítanunk a bevételeket a kiadásokhoz.

A tagság tájékoztatásának teljesebb körűvé tétele céljából 2015-ben elkezdtí,ik asajátweblap létrehozásával
kapcsolatos ügyintézést. Awww.zmek.hu honlap már javarészt fel van töltve. Véleményeket várunk majd
hozzá kapcsolódóan, melyek -ha hasznosak, - beépítésre kerülnek a későbbiekben. Bent van a MEK
névjegyzéke és emellett információs céllal van saját névjegyzékünk is. Minden nyilvántartottunk fog kapni
egy hozzáférési azonosítót és jelszőt, mellyel a saját profilját érheti el, s kiegészítheti azt infor-rnációkkal,
referenciákkal, képekkel. Ennek méretbeli kotlátozásajelenleg zajlik. E-mail címek is kapcsolódnakhozzá,
a v á|asztott tisztségviselőknek biztosítanánk lehetősé get közvetlen e-mail címre.

Izer Nándor:
Megköszöni Elnök Úrnak az elnöki beszámolőtés a20l6. évi költségvetés tewezetet,
Van-e kérdés, hozzászőIás, j avaslat?

Nincs.

Felüevelő Bizottsáe Beszámoló:

Bódis Géza:
Ismerteti a Felügyelő Bizottság beszétmolőjáL
(Felag,,elő Bizottság be s zámolój a mellékelve ! )

Izer Nándor:
Kéri a taggyűlés véleményét.

Hozzászőlás, j avaslat, kérdés nincs.

Etikai-Fegyelmi Bizottság beszámolói a:

simon csaba:
Előadj a az Etikai-fe gyelmi B izottság be számolój át.

(A be számoló mellékleve.)

Kéri az Etikai-Fegyelmi Bizottság szabáIyzatéú a honlapra felt<ilteni.

Kocsárdi István:
Rendben, a weboldalon minden szabályzatunk megtalálható lesz.

Időközben ataggyűlésről 3 fő távozott, azonban a taggyűlés 18 fővel határozatképes maradt.

Beszámolók elfogadása :

. Zala Meeyei Epítész Kamara 2015. évi beszámolóia

U2a16. (2016.06 ?3.| számű tagw űlési határozat:
A tagryűlés aZÍlK2015. évi beszámolóját 17 igen szavazattal,I tartőzkodással elfogadta.

o Zzla Megvei EnítészKamara 2015. évi költséevetés tervezete:

szav azattal eryhangúla g elfo gadta.
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ú tapgvűlési
2016. évi költségvetését 18 igen



o Felügyelő Bizottság beszámolóia:

312016. (2016.06.23.) számú taegyűlési határozat:
A taggyűlés a Felügyelő Bizoffság beszámolóját 17 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadta.

o Etikai-feeyelmi Bizottsáe beszámolóia:

4 l 20 16. (2016.0 6123.\ számű tagw űlési határ ozatz
A tagryűIé s a ZBKEtikai-Fegyelmi Bizottságának beszámoló ját 17 igen szavazattal, I hrtőzkodással
elfogadta.

Alapszabálv-módosítás

Izer Nándor:
Ismerteti a mellékelt előterj esáést (mellékelve).

5/2016. (2016.06f3.) számú taggvűlési határozat:
A taggyűIés a ZÍlKAlapszabáIy-módosítási előterjesztését egyhangúlag elfogadta.

Felügyelő Bizottság választása a Jelölő Bizottsáe előteriesztése alapián

Izer Nándor:
Felkéri a Jelölő Bizottság elnökét, hogy ismertesse a jelöltek személyét.

TőthZoltán:
Elmondja, hogy 4 kolléga vállalta a jelölést, ismerteti a Jelölő Bizottság javaslatát.

Izer Nándor:
A szavazőIapok kiosztása meglörtént. Az Alaspazbály szerint 3 nő FEB tag és 2 fő pőttagra van szükség. A
Jelölő Bizottság azonban csak 4 fo jelöltet tudott állítani. A kapott szavazatok sonendjében a 3 legtöbbet
kapott lesz a3 fő tag, a legkevesebb szavazatot kapott személy pedig a póttag.

A szavazőIapra felkenilt személyekkel a tagság egyöntetűen egyetért.

A szavazás megtörtént.

Kocsárdi István:
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ideje alatt azÉpítész Közlönyben olvasható Zala megyei pályazől<ról beszél.

Czigany István első díjas, valamint Jankovics Tibor és Deak Lászlő megvételt nyert a hévízipályénaton.
Aszavazatok összeszámlálásamegtörtént Kotonczainé Köpör Erika 17, Forstner Atma 14, Bertók
Sándor 12, Kovács Attila 11 szavazatot kapott.
Tisáelettel köszönti a FEB tagatt.

6 1201,6. (2016.0 6.23.\ számű tagw ű|9si határ ozatz
A taggyűlés szavazatai alapján aZÍlXFelüryető Bizottságának tagiai: Forstner Anna, Koronczainé
Köpör Erika és Bertók Sándor, a póttag Kovács Attila.

Izer Nándor:
A FEB tagoknak elnököt kell maguk közül választarti, de Bertók Sándor (mivel főépítész) nem lehet.

A 3 FEB iag áItal aláírt feljegyzést kérjiik 1 héten belül a ZÉl<tttUatságéra, az Elnökségnek címezve
benyúj tani szíveskedj enek.
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Kocsárdi István:
A korábbi FEB munkáj áú. ezűtotl megköszöni.

Eryebek:

Kocsárdi István:
Megköszöni az egybegyúltek részvételét, az í;Jést berekesái.
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Beck Rita
Jegyzőkönyv vezeÁő

Trajer Ferenc
j egyzőkönyv hitelesítő

kerczaJózsef
j egyzőkönyv hitelesítő


